
 

Protokoll fört vid Rivieraklubbens årsmöte per telefon den 24 mars 2020.  

 

Det noterades att årsmötet hålls telefonledes p.g.a. exceptionella omständigheter med anledning 

av coronavirus Covid-19-pandemin och de strikta restriktioner myndigheterna i Frankrike har 

infört för att begränsa smittspridningen, inklusive förbud mot alla former av samlingar. Som 

tidigare har kommunicerats till medlemmarna skall årsmötet enligt stadgarna hållas innan april 

månads utgång. Under rådande omständigheter har styrelsen sett som enda möjlighet att 

genomföra årsmötet som ett telefonmöte. Detta är ett extraordinärt förfarande under 

extraordinära omständigheter. Medlemmarna har i förväg informerats om formen för årsmötet 

och har dels ombetts att kontakta klubben om någon önskar anföra avvikande uppfattning från 

presenterade beslutsförslag, dels även den 19 mars 2020 informerats om att de som önskar kan 

deltaga i årsmötet per telefon genom att anmäla sig till klubbens kansli. Revisorerna har 

förklarat sig införstådda med detta förfarande så länge som samtliga medlemmar gavs tillfälle 

att närvara. Det antecknades att ingen medlem har anmält avvikande uppfattning till styrelsens 

förslag på årsmötet.  

 

§ 1 

Klubbens ordförande, Gunilla Forsmark Karlsson, hälsade de per telefon närvarande välkomna 

och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 

En förteckning över de per telefon närvarande medlemmarna jämte fullmakter hade upprättats. 

Det anmäldes att 17 medlemmar var närvarande per telefon och att 206 medlemmar var 

representerade genom s.k. blankofullmakter samt att två medlemmar var representerade genom 

medlem som deltar i årsmötet per telefon, således 225 närvarande/företrädda medlemmar.  

 

Det noterades att klubbens stadgar anger att fullmakter avlämnade utan angivande av namn på 

den medlem som befullmäktigas anses ge fullmakt till styrelsen och behöver inte fördelas på 

någon medlem. 

 

Angivna förteckning godkändes som röstlängd vid mötet, bilaga 1.  

 

§ 3 

Enligt klubbens stadgar fordras för mötets beslutsmässighet att minst 100 medlemmar är 

närvarande - fysiskt eller genom fullmakt. Mötet fann att det var beslutsmässigt. 

 

§ 4 

Mötet konstaterade att det var behörigen sammankallat.  

 

§ 5 

Palle Juel utsågs till mötesordförande och Therese Rehnvall till sekreterare vid mötet. 

 

§ 6 

Ann Mari Dirtoft och Buster Hultman utsågs att vara rösträknare och att jämte 

mötesordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 7 

Mötet fastställde utsänd dagordning, bilaga 2. 
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§ 8 

Gunilla Forsmark Karlsson lämnade en kortfattad redogörelse för verksamhetsberättelsen och 

årsredovisningen enligt bilaga 3.  

 

Rivieraklubben har en positiv medlemsutveckling och vid årsskiftet hade klubben 3 325 

medlemmar. Vi ser en fortsatt trend i denna riktning.  

 

Det gångna året har till stor del varit präglat av diskussioner kring samexistensen mellan 

Rivieraklubben och församlingen i Villa Ingeborg. Glädjande nog skedde ett stort genombrott 

under året och organisationerna är överens om att fastigheten är ”svenskarnas hus på Rivieran”. 

Klubben och församlingen arbetar nu gemensamt för att finna ett långsiktigt avtal kring 

fastighetens förvaltning. Det tidigare tecknade samarbetsavtalet gäller tills vidare. 

 

Resultatet för 2019 uppgick till - 8 793 € att jämföra med styrelsens budget 2019 som visade 

ett underskott på - 9 142 €. Avskrivningar avseende investering i den nya hemsidan utgjorde en 

väsentlig del av de ökade kostnaderna. De oplanerade negativa avvikelserna utgjordes framför 

allt av lägre intäkter för annonsförsäljning och kostnader för förhandlingsunderlag i samband 

med avtalsdiskussioner med församlingen. På plussidan har återhållsamhet vad gäller 

kostnaderna bidragit till att balansera resultatet i nivå med budget.  

 

Styrelsen utgjordes av 7 ledamöter under 2019. Under hösten 2019 avgick klubbens 

skattmästare Katja Elväng, med anledning av att hon valdes till ordförande i kyrkorådet. Hon 

ersattes tillfälligt, fram till detta årsmöte, av styrelseledamoten Maria Spetz. 

 

Vad gäller försäkringsverksamheten har vi nu ett nytt erbjudande om 15 % rabatt på boende- 

och bilförsäkringar för medlemmarna.  

 

Riviera Business lanserades i år. Denna sektion är en nysatsning som vänder sig till 

yrkesverksamma medlemmar och företagare. Therese Rehnvall ansvarar för Riviera Business.  

 

Under året har Rivieranytt utkommit med fem nummer enligt plan.   

 

Efter denna tillbakablick redogjorde Gunilla Forsmark Karlsson för Rivieraklubbens inriktning 

för 2020/2021. Styrelsen har för år 2020 lagt en realistisk budget som visar på ett nollresultat.  

 

Samarbetet med församlingen om samexistensen i Villa Ingeborg fortgår i positiv och 

konstruktiv anda. Ett gemensamt projekt har startats i syfte att hitta en långsiktig lösning.  

 

Styrelsen har beslutat om en marknadsplan och en kommunikationsplan. Rivieraklubben avser 

att fortsätta att utveckla sitt utbud för att attrahera nya medlemmar och leva upp till befintliga 

medlemmars förväntningar.  

 

I planerna ligger också att genomföra en medlemsundersökning. Vi håller kvar denna plan trots 

de rådande omständigheterna med anledning av Covid-19 pandemin.  

 

Det noterades även att budgeten kommer att påverkas av den rådande situationen och att vi 

avser att anpassa den framöver.  
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§ 9 

Revisor Per Bonn presenterade revisionsberättelsen, bilaga 4, enligt vilken revisorerna 

tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 10 

Mötet fastställde resultat- och balansräkningarna samt beslutade i enlighet med styrelsens 

förslag att årets underskott om 8 793 € överförs i ny räkning. 

 

§ 11 

Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen avseende verksamhetsåret 2019. 

 

§ 12 

På förslag av styrelsen fastställde mötet oförändrade avgifter för 2021, enligt bilaga 5: 

 

• Inträdesavgiften fortsatt satt till noll 

• Medlemsavgifter fortsatt oförändrade, d v s respektive 80€/individ och 130€/par 

• Oförändrad portoavgift 15€ till adress utanför Frankrike/Monaco 

 

§ 13 

På förslag av valberedningens ordförande Margit Davidsson, fastställde mötet antalet 

styrelseledamöter till 8, vilket är en ledamot mer än föregående år.  

 

§ 14 

Valberedningens förslag till styrelse presenterades av mötesordföranden, enligt bilaga 6. Vid 

detta årsmöte löper mandatperioden ut för Göran Fredriksson, försäkringsansvarig, samt för 

Therese Rehnvall, sekreterare. Tidigare valda skattmästaren, Katja Elväng avgick i november 

2019 i samband med att hon valdes till ordförande i kyrkorådet för Svenska kyrkan i södra 

Frankrike och Monaco.  

Mötet förrättade val av följande styrelseledamöter, i enlighet med valberedningens förslag: 

 

Omval av   

• Göran Fredriksson som styrelseledamot och försäkringsansvarig till årsmötet 2022. 

• Therese Rehnvall som styrelseledamot till årsmötet 2022.  

 

Nyval av  

• Jan Edvardsson som styrelseledamot och skattmästare till årsmötet 2022. 

• Eva Näslund som styrelseledamot till årsmötet 2022. 

 

Det antecknades att Gunilla Forsmark Karlsson, ordförande, Anders Pettersson, klubbmästare, 

Jan-Olof Bengtsson, ordförande för redaktionskommittén och Maria Spetz, styrelseledamot, är 

valda till årsmötet 2021. 

 

§ 15 

Valberedningens förslag till revisorer presenterades av mötesordföranden, bilaga 6.  

Vid detta årsmöte löper mandatperioden ut för revisor Göran Ivarsson och revisorssuppleant 

Lennart Groth. Göran Ivarsson har undanbett sig omval. Per Bonn är vald som revisor till 
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årsmötet 2021, men har meddelat att han önskar avgå vid detta årsmöte. Gunilla Ribbegren är 

vald som revisorssuppleant till årsmötet 2021. Revisorssuppleant Lennart Groth kan omväljas. 

 

Mötet förrättade val av revisor och revisorssuppleant i enlighet med valberedningens förslag, 

bilaga 6: 

 

Revisor: 

• Fyllnadsval av Gunilla Ribbegren, hittillsvarande revisorssuppleant, som revisor till 

årsmötet 2021. 

• Nyval av Lennart Österman som revisor till årsmötet 2022. 

 

Revisorssuppleant: 

• Omval av Lennart Groth som revisorssuppleant till årsmötet 2022. 

• Nyval och fyllnadsval av Tore Garstam till årsmötet 2021. 

 

§ 16 

Valberedningens förslag till valberedning lästes upp av mötesordföranden, bilaga 6. Margit 

Davidsson avgår som ledamot och ordförande i valberedningen. Nils Ingvar Lundin är vald till 

årsmötet 2021, Ann-Marie von Sivers är vald till årsmötet 2022 och Göran Glimstedt är vald 

till årsmötet 2023.  

 

Mötet förrättade val av valberedningsledamöter i enlighet med valberedningens förslag, bilaga 

6: 

 

• Till ordförande i valberedningen valdes Nils Ingvar Lundin för tiden till årsmötet 2021. 

• Nyval av Johan Wretman som ledamot av valberedningen för tiden till årsmötet 2022.  

 

§ 17  

På förslag av styrelsen utsågs Katja Elväng till hedersmedlem i klubben, bilaga 7. 

 

§ 18  

Det antecknades till protokollet att inga motioner inkommit från medlemmarna. 

 

§ 19  

Gunilla Forsmark Karlson framförde klubbens stora tack för mycket uppskattade insatser av 

avgående förtroendevalda:  

- Katja Elväng, skattmästare 

- Per Bonn, revisor 

- Göran Ivarsson, revisor 

- Margit Davidsson, ordförande i valberedningen 

 

och meddelade att dessa skulle komma att bli avtackade i annat sammanhang när klubbens 

medlemmar återigen kan träffas. 

 

Margit Davidsson tackade styrelsen för ett bra arbete och uttryckte sin uppskattning över 

medarbetarna på klubbens kansli och framförde ett varmt tack till dem. 

 

§ 20 

Mötesordföranden förklarade därefter mötet avslutat. 
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Bilagor: 

1. Röstlängd 

2. Dagordning 

3. Verksamhetsberättelse och årsredovisning 

4. Revisionsberättelse 

5. Fastställande av avgifter 

6. Valberedningens förslag 

7. Förslag om hedersmedlemskap 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Therese Rehnvall 

 

 

Justeras 

 

 

 

Palle Juel  Ann Mari Dirtoft  Buster Hultman 


